
 
 
 
Wijkuitbreidingscomité - Werkgroep “sensibiliseren” en werkgroep “juridische actie” samen. 

Bijeenkomst op 10 oktober 2010. 

Aanwezigen: Christine, Marc, Hendrik, Paul, Jan 

Verontschuldigd: Wim, Bruno, Simonne, Luc 

Sensibiliseringscampagne: 

 Eerste komt er een paneel aan de ingangen van de wijk. Vier blaadjes van het klavertje vier. Vier foto’s. Twee 

woorden: Geen wijkuitbreiding 

 Een week later komt er een flyer, dubbelzijdig A4 in drie geplooid – we brengen het aantal huizen van de wijk in 

kaart. 

 Een week later komen er raamaffiches – vanaf dan gaan we rond om mensen persoonlijk warm te maken. 

Stand van zaken: 

 De affiche is besteld. Er zijn 8 panelen beloofd tegen 16 oktober. Benieuwd naar een levering op zaterdag. 

 We proberen met de jongeren van de driehoekjes een foto voor het sociaal positieve te maken. 

 De update van de flyer was niet klaar. Volgende week. 

 Christine heeft een lijst met de straten van de wijk gemaakt. Er is al een ruwe verdeling voor de flyerbedeling. 

 Christine heeft een journalist van het Nieuwsblad gecontacteerd. We moeten voor de foto voor de krant een 

datum afspreken waarop we de eerste affiche opstellen. Voorstel is om dat op 19 oktober te doen. Laatste huis 

van de Valeriaan. Daar kan het gewoon tegen de draad gehangen worden. Ann en Fanny zouden de krant dan 

kunnen ontvangen. We verifiëren bij allen of dit OK is. 

 Vooruitkijkend voor na de raamaffiche, bedenken we ons dat we begin december een sociaal initiatief met de 

wijk kunnen nemen, om ludiek de mensen dichter bij elkaar te brengen en de problemen van de wijkuitbreiding 

nog wat warm te houden. 

 Voor de vraag in de gemeenteraad gaan we nog even wachten. De reactie van de burgemeester op de 

infovergadering over het milieubeleidsplan is van die aard dat we geen doel hebben om op te schieten. We 

concentreren ons eerst op de getallen om zo snel mogelijk daarover trachten gesprek(ken) te voeren. 

Actie i.v.m. milieubeleidsplan: 

 De asymmetrie rond de Laarsebeek wat bestemming betreft – Schoten versus Brasschaat 

 Op p. 117 zou de open ruimte van het Leeg-Rietbeemden kunnen opgenomen worden als open ruimte waar de 

haas als aanwezig gesignaleerd is. Dit is ook waardevol in het kader van de biodiversiteit. Zijn patrijzen, fazanten 

en steenuilen het vermelden waard? – Thema van biodiversiteit 

 We vragen engagement voor beter onderhoud ter voorkoming van overstromingen voor de Laarsebeek 

 We merken op dat er haast in de marge melding gemaakt wordt van lekken in de duiker van de Laarstebeek 

onder de anti-tankgracht. We betwijfelen dat dit goed is voor de rivierdonderpad en willen hier engagement van 

de Gemeente voor het ijveren naar herstel vragen. 


